



Get ready to indulge in the world of sensations, imaginary yet real environments, breath-taking moments; be a part of Virtual Reality. Experience things despite being a part of them; encounter realistic sounds and images.

VR box is yet another mode that will transform your smartphone to a virtual reality system. To set up the virtual reality platform a user simply needs to plugin their smartphone into the plastic insert of VR box. Place the insert into the VR box and wear the headset to enter the new world of reality.

Renowned companies like HTC and Oculus have launched their premium headsets to intensify the power of virtual reality. However, you need not invest additional funds for these specific headsets when your own smartphone can be that platform for virtual reality experience.

Today's trending technology has in store regular smartphone apps that will get you started with VR. You might be an Android user or carrying an iPhone, listed are the best apps that you must explore to try virtual reality.

## YOUTUBE

The world-wide renowned American video sharing platform has added a new section of 360-degree videos and virtual reality. The ever growing video section has a lot in store for you to explore and binge on. Rather, with time VR and 360 has been common and famous terms being looked upon in YouTube.

## GOOGLE CARDBOARD

It would be sin if you miss out the virtual reality platform developed by Google. Known for its cost-effective system, the platform aids as an encouragement and in development of VR apps. Google has published certain specifications to create the viewer, which can be built using affordable components. Else the user can even buy affordable viewers launched in the market. Recently launched photography app by Google allows users to click VR and 360-degree photos that can be looked upon using the cardboard.

## NYT VR

Looking for experiencing news and documentaries in Virtual Reality, then NYT VR is your app. Demonstrating an interest in virtual reality format for their news, New York Times has launched this app to promote its reports. Check out for the latest upload of "The Displaced and 5 minute Vigils in Paris"

## VRSE

It is time to experience the feel, the emotions, the sensations behind the movies. VRSE has promised to be a potential platform for the movie makers to launch their documentaries in VR. Download the free app to experience the new sensation.

## ORBULUS

Looking for VR culture, then don't miss out to check out this app and download it straight away. Bringing life to the incredible works put forth by the Photo Sphere community, Orbulus provides that platform where you can gaze on landscapes, venues in a 360-degree angle.

استعد للانطلاق في عالم مفعم بالأحاسيس والخيال؛ ولحظات تحبس الأنفاس وكأنك في أجواء حقيقية مثيرة؛ كن جزءاً من الواقع الافتراضي. استمع إلى الأصوات وشاهد الصور انطلق في عالم مثير وكأنك جزءاً منه.

نظارة الواقع الافتراضي VR box هي خاصية تشغيل جديدة تُمكنك من تحويل هاتفك الذكي إلى نظام الواقع الافتراضي. ومن أجل إعداد منصة الواقع الافتراضي لا تحتاج ببساطة -إلا إلى وضع هاتفك الذكي وتثبيته في حجرة مخصصة له في نظارة VR box ثم ادخل الحجرة في مكانها المخصص؛ وارتدي نظارة الواقع الافتراضي انطلق للدخول إلى عالمك الواقعي الجديد.

أطلقت بعض الشركات الشهيرة مثل HTC وOculus أجهزة ممتيزة لتكثيف قوة الواقع الافتراضي. ورغم ذلك فأنت لا تحتاج إلى دفع أموال إضافية للحصول على هذه السماعات فهاتفك الذكي يُمكن أن يكون هو المنصة التي تُمكنك من الانطلاق في الواقع الافتراضي.

وحتى الآن تمثلت متاجر تطبيقات الهواتف الذكية بكثير من التقنيات الأكثر رواجاً، وهو ما سوف يُمكنك من الدخول إلى الواقع الافتراضي. سواء أكنت مستخدماً لأجهزة الأندرويد أو الآي فون، فكلهما يزخر بأفضل التطبيقات التي يمكنك استكشافها للدخول إلى عوالم الواقع الافتراضي.

## اليوتيوب

أضافت منصة مشاركة الفيديوهات الأمريكية الشهيرة قسماً جديداً من مقاطع الفيديو المصورة بزوايا 360 درجة ومقاطع فيديو تدعم الواقع الافتراضي. ويُمكنك استكشاف المزيد من مقاطع الفيديو الذي يزخر بها الموقع وتزداد يوماً بعد يوم والانطلاق في عالمك الجديد. وبالفعل مع مرور الوقت أصبحت مقاطع الفيديو التي تدعم الواقع الافتراضي والمصورة بزوايا 360 درجة هي المقاطع الأكثر شهرة وشيوعاً التي يبحث عنها المشاهدين عبر موقع اليوتيوب.

## جوجل كارديورد

بالتأكيد سيفوتك الكثير إن لم تختبر منصة الواقع الافتراضي التي أطلقتها جوجل. تعمل المنصة بنظام ذو تكلفة معقولة، وهي تعتبر منصة تشجيعية تساعد في تطوير تطبيقات الواقع الافتراضي. وقد كشفت جوجل عن مواصفات محددة لصنع النظارات التي يمكن صنعها باستخدام مكونات بأسعار معقولة. كما يمكن للمستخدم شراء النظارات المطروحة في السوق بأسعار معقولة. وقد أطلقت جوجل مؤخراً تطبيق التصوير الذي يتيح للمستخدمين النقر على صور بانوراما 360 درجة وصور الواقع الافتراضي التي يمكن الاستمتاع بمشاهدتها من خلال نظارة جوجل المصنوعة من الورق المقوى.

## تطبيق NYT VR

هل تبحث عن متابعة الأخبار والأفلام الوثائقية في الواقع الافتراضي؟ إذن، فتطبيق صحيفة نيويورك تايمز للواقع الافتراضي هو ما تبحث عنه. إذا كنت مهتماً بتجربة متابعة الأخبار التي تقدمها الصحيفة من خلال صيغة افتراضية، فقد أطلقت صحيفة نيويورك تايمز هذا التطبيق لتعزيز عرض تقاريرها ضمن بيئة افتراضية تُحقق الحصول على أحدث تحميل لموضوع "النزوح والوفقات الاحتجاجية لمدة 5 دقائق في باريس"

## تطبيق Within

لقد حان الوقت لأن تخوض تجربة الاستمتاع بالمشاعر والأحاسيس الحقيقية أثناء مشاهدة الواقع للأفلام؛ وذلك عبر استخدام تطبيق *Within* الذي انطلق ليكون منصة لصانعي الأفلام لإطلاق أفلامهم الوثائقية ضمن الواقع الافتراضي. يمكنك تنزيل التطبيق مجاناً لتجربة ذلك الإحساس الجديد.

## تطبيق Orbulus

هل تبحث عن تطبيق لخاصية الواقع الافتراضي؟ إذن، لا تفوت استكشاف هذا التطبيق وتحمله على الفور. فهو يبعث الحياة في الأعمال المدهشة المقدمة من خلال مجموعة الصور البانورامية، كما يوفر تطبيق *Orbulus* منصة تُمكنك من الاستمتاع بمشاهدة الصور الطبيعية والأحداث المصورة بزوايا 360 درجة.



Browse all of our 360 videos from our channel on youtube  
[GOAPP.net](https://www.GOAPP.net)

**LET'S GET IN TOUCH.**

Kuwait

+965 55004402

[yousef@GOAPP.net](mailto:yousef@GOAPP.net)